
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
13. ledna 2025 od 13:00,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. Filip 
Grygar, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., prof. 
Ing. Petra Šulcová, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Bc. Jana Horáková 
 
Hosté:  
JUDr. Jana Janderová, Ph.D., doc. Ing. Jaroslav Kleprlík, Ph.D., prof. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. Anna 
Krejčová, Ph.D., doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D., doc. Petra Mandysová, MSN, Ph.D., doc. Ing. Jaroslav Matuška, 
Ph.D., prof. Ing. Dr. Petr Mošner, Ing. Zdeněk Němec, Ph.D., doc. RNDr. ThLic. Karel Sládek, Ph.D., MBA, 
Mgr. Jana Škvrňáková, Ph.D. 
 

Program: 
 

1. Zahájení. 

2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 

a) BSP Hospodářská politika a veřejná správa (FES)  
b) DSP Technologie a management v dopravě (DFJP) 
c) BSP Transport Technology and Management (DFJP)  
d) DSP Všeobecné ošetřovatelství (FZS) 
e) BSP Filosofie (FF)  

3. Žádost o vnitřní akreditaci bakalářského profesně zaměřeného studijního programu 
Environmentální chemie a udržitelnost Fakulty chemicko-technologické.  

4. Doplnění oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 
Fakulty chemicko-technologické. 

5. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
filozofické.  

6. Evaluace plnění projektu Národní plán obnovy za rok 2024. 

7. Přehled kontrolních zpráv studijních programů UPCE předložených NAÚ v průběhu 
roku 2024. 

8. Různé. 

9. Závěr 

 

 

 



1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH a seznámila je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Prof. Molková nechala hlasovat o jeho navrženém znění.  
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
Prof. Molková informovala členy RVH o dokončení projednávání závěrů hodnocení studijních programů 
za druhé pololetí roku 2024.  

doc. Panoch se připojil k jednání 
a) bakalářský studijní program Hospodářská politika a veřejná správa (FES/2018/49/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání proděkanku pro studium a pedagogickou činnost Fakulty ekonomicko-
správní, prof. Komárkovou, a garantku studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa, 
dr. Janderovou, a místopředsedu ekonomické odborné komise, doc. Kleprlíka. 
Dr. Janderová zhodnotila realizaci studijního programu od doby akreditace a jako jednu z kladných stránek 
uvedla spolupráci s partnery z praxe. 
Stanovisko komise přednesl doc. Kleprlík, který sdělil hlavní body zprávy. Členové RVH byli informováni, 
že studijní program je specifický tím, že výstupem studentů nejsou bakalářské práce, ale jsou jimi klausurní 
práce a komise doporučuje tyto práce do budoucna nechat posuzovat externím hodnotitelem. 
Následně proběhla otevřená diskuse, do které se zapojil prof. Čapek, prof. Molková, prof. Fusek, 
doc. Dušek, prof. Komárková a dr. Janderová. Diskuse se týkala hodnocení klausurních prací, spolupráce 
s praxí, modelu uskutečňování praxe, počtu absolventů, přijímacího řízení, možnosti pokračování 
v navazujícím studiu. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu profesně 
zaměřeného bakalářského studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa Fakulty 
ekonomicko-správní, č. FES/2018/49/1. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
 

b) doktorský studijní program Technologie a management v dopravě (DFJP/2018/40/1) 
c) doktorský studijní program Transport Technology and Management (DFJP/2018/41/1)   

Prof. Molková přivítala na jednání garanta doktorských studijních programů Technologie a management 
v dopravě a Transport Technology and Management, doc. Matušku.  
Doc. Matuška představil přítomným členům studijní program, jenž garantuje. Mezi úspěchy zařadil 
zapojení studenta tohoto SP do projektu TAČR, studijní aktivitu studentů na anglické verzi programu. Mezi 
slabší stránky pak zařadil vliv způsobu financování na počty studentů, nižší atraktivitu SP. Předsedkyně 
ekonomické odborné komise, doc. Kotková Stříteská, shrnula závěry komise, jejichž výsledkem je 
požadavek kontrolní zprávy, která by obsahovala doložení zapojení garanta studijního programu do výuky 
a vedení doktorandů a doložení splnění požadavků spojených s publikační činností garanta studijního 
programu a garantů předmětů.  
Následně proběhla otevřená diskuse, do které se zapojil prof. Fusek, prof. Čapek, doc. Dušek 
a doc. Matuška. Bylo hovořeno o studijní neúspěšnosti, habilitačním řízení v odpovídajícím oboru.  
Předseda RVH, prof. Čapek, se v souladu s Opatřením rektora č. 7/2017 o zamezení střetu zájmů 
při působení akademických pracovníků v orgánech UPCE neúčastnil hlasování o hodnotící zprávě 
studijního programu, protože v současné době vykonává také funkci děkana Dopravní fakulty Jana Pernera 
(dle § 38 odst. 3 Zákona o vysokých školách). 

prof. Čapek opustil jednání 
 



 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Technologie a management v dopravě Dopravní fakulty Jana Pernera, 
č. DFJP/2018/40/1, a požaduje předložení kontrolní zprávy do 31. 10. 2026. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 2c:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Transport Technology and Management Dopravní fakulty Jana Pernera, 
č. DFJP/2018/41/1, a požaduje předložení kontrolní zprávy do 31. 10. 2026. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

prof. Čapek se připojil k jednání 
 

d) bakalářský studijní program Všeobecné ošetřovatelství (FZS/2018/70/1)  
Na jednání RVH prof. Molková přizvala děkana Fakulty zdravotnických studií, doc. Sládka, a garantku 
studijního programu Všeobecné ošetřovatelství, dr. Škvrňákovou.  
Dr. Škvrňáková seznámila přítomné členy s nejdůležitějšími závěry, které prezentovala ve své 
sebehodnotící zprávě. Mezi pozitivum byl zařazen společenský význam SP, zájem uchazečů o studium, 
kvalitní spolupráce s odbornými pracovišti. Mezi hrozby by pak garantka SP zařadila prostorové podmínky, 
které by měly být vyřešeny novou budovou, zajištění praxe z finančního hlediska, výuku odborníků 
z klinické praxe, vzhledem k jejich časovému vytížení. 
Doc. Grygar přednesl kladné stanovisko humanitní odborné komise.  
Byla otevřena diskuse, která pojednávala o možnostech pokračování absolventů tohoto SP do navazujícího 
studia, důvodech dokončování studia některými studenty v SD+1 a v SD+2, možnostech podoby závěrečné 
výstupní práce, možnosti uznávání studia studentům, kteří přichází z vyšších odborných škol. Do diskuse 
se zapojil prof. Fusek, dr. Bělina, prof. Molková, prof. Čapek, doc. Sládek a dr. Škvrňáková. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2d: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Všeobecné ošetřovatelství Fakulty 
zdravotnických studií, č. FZS/2018/70/1. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

e) bakalářský studijní program Filosofie (FF/2018/31/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání děkana Fakulty filozofické, doc. Kubeše, a místopředsedkyni humanitní 
odborné komise, doc. Mandysovou. Garant bakalářského studijního programu Filosofie, doc. Grygar, byl 
již přítomen, vzhledem k tomu, že je členem RVH. 
Doc. Grygar krátce představil členům RVH studijní program, který garantuje. Prezentoval slabé a silné 
stránky programu. Mezi slabé stránky zařadil nízkou úspěšnost studentů a jejich prodlužování studia.  
Místopředsedkyně humanitní odborné komise, doc. Mandysová, přednesla stanovisko komise včetně 
závěrů a doporučení k dalšímu rozvoji SP.   
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojil dr. Bělina, prof. Čapek, prof. Fusek, 
prof. Molková, doc. Panoch, doc. Grygar a doc. Kubeš. Diskuse se týkala možnostmi, které by mohly vést 
k větší úspěšnosti studentů, přijímacího řízení, možnostmi pokračujícího navazujícího studia,  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2e: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Filosofie Fakulty filozofické, č. FF/2018/31/1. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 



 
3. Žádost o vnitřní akreditaci bakalářského profesně zaměřeného studijního programu 

Environmentální chemie a udržitelnost Fakulty chemicko-technologické (FChT/2024/208/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro pedagogiku, 
prof. Mošnera, garantku bakalářského SP Environmentální chemie a udržitelnost, doc. Krejčovou, 
a místopředsedu technické odborné komise, dr. Němce. 
Doc. Krejčová představila přítomným motivaci ke vzniku tohoto studijního programu. 
Dr. Němec shrnul hlavní připomínky obou posuzovatelů. Jako zásadní nedostatek byl shledán nefunkční 
odkaz na smlouvy s externími subjekty a vysoká pedagogická vytíženost zapojených akademických 
pracovníků. Hodnotitelé neměli ke smlouvám přístup. Ze závěrečného stanoviska komise rovněž 
vyplynulo, že žádost obsahuje i další formální nedostatky, které je třeba upravit.   
K připomínkám se vyjádřila jak doc. Krejčová, tak prof. Mošner. Oba uvedli, že smlouvy existují. Smluvní 
zajištění praxe je uzavřeno celkem s 24 subjekty. Následná diskuse pojednávala o literatuře k jednotlivým 
předmětům, prokázání tvůrčí činnosti, procentuálním zapojení jednotlivých vyučujících do výuky 
a generování velkého množství předmětů zajišťovaných v jiných studijních programech z IS STAG 
do formuláře C-I žádosti o udělení akreditace. Garantka SP doc. Krejčová a proděkan prof. Mošner uvedli, 
že v akreditačním materiálu jsou bohužel zahrnuty i předměty, které se aktuálně nevyučují. Do této 
diskuse se zapojil prof. Čapek, prof. Molková, dr. Bělina, doc. Krejčová, prof. Mošner a dr. Němec. 
Diskutována byla zejména reálná časová dotace výuky zapojených akademických pracovníků, důvod 
neuvedení smlouvy s partnery v rámci akreditačního spisu a vědecko-výzkumná a tvůrčí činnost klíčových 
pracovníků předloženého SP. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice dne 13. ledna 2025, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 21. října 2024, 
č. FChT/2024/208/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Environmentální 
chemie a udržitelnost se standardní  dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu 
§44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon  o vysokých 
školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Chemie, pro uskutečňování Fakultou 
chemicko-technologickou, a to na dobu 5 let, tedy do 13. ledna 2030, s nápravným opatřením do 28. února 
2025.  
Hlasování: 10 pro, 2 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Doplnění oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-

technologické. 
Prof. Molková připomněla přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování studijních 
programů Fakulty chemicko-technologické, jejichž projednávání bylo na prosincovém jednání RVH 
přerušeno z důvodu nedostatečného odůvodnění změn týkajících se zrušení velkého množství povinně-
volitelných předmětů. Fakulta doplnila žádost o odůvodnění této změny. Materiály měli členové RVH 
k dispozici na sdíleném uložišti.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí doplněné předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 



 
5. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila členům RVH změnu méně závažného charakteru v uskutečňování studijního 
programu Fakulty filozofické. Doc. Grygar doplnil, že se jedná o rozložení semináře k diplomové práci. 
Veškeré materiály měli členové RVH k dispozici na sdíleném uložišti 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Evaluace plnění projektu Národní plán obnovy za rok 2024. 
Prof. Molková stručně charakterizovala projekt Národní plán obnovy UPCE, který byl zaměřen na podporu 
vzdělávací činnosti. Projekt skončil k 31. 12. 2024.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnocení stavu realizace projektu 
Národního plánu obnovy Univerzity Pardubice za období 1. 3. 2022 – 31. 12. 2024. 
 
7. Přehled kontrolních zpráv studijních programů UPCE předložených NAÚ v průběhu roku 2024. 
Prof. Molková informovala přítomné o komunikaci s NAÚ ve věci kontrolních zpráv za rok 2024. 
 
8.  Různé. 
Prof. Molková informovala o: 

- rezignaci doc. Bažanta na členství v technické odborné komisi, 
- probíhajících informačních schůzkách pro garanty SP týkajících se hodnocení studijních 

programů, 
- změně informačního systému pro akreditace, která nastane v nejbližší době, 
- samostatném výstupu z datového skladu Power B-I pro doktorské studijní programy. 

 
9.  Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání.   
 
 
Pardubice dne 13. ledna 2025 
 
 
 
 
 
 

 
 prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
 Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Bc. Jana Horáková 


